

## PROTOKOLL

**Art:** Styrelsemöte för Kvartersrådet  
**Tid:** Tisdagen den 2007-10-09, kl.18.30  
**Plats:** Kvarterslokalen  
**Närvarande:** Keijo Perkiö, Rune Lindholm, Tommy Carlström  
Vera Emanuelsson, Marja-Leena Lintunen  
Gösta Suvinen.

### § 29. Mötets Öppnande.

Gösta hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat  
Dagordningen fastställdes.

### § 30. Ekonomi.

Vi har 13 633 kronor på banken och 703,70 kronor i kassan.  
I uthyrningkassan har vi 3 500 kronor.

### § 31. Redovisning av åtaganden.

#### IKEA Resa Sundsvall

Tommy har kollat upp kostnader mm när det gäller en IKEA resa,  
Abrahamsson buss tar 250 kr / person inklusive fika efter vägen  
Lindströms buss tar 250 kr / person fast utan fika.  
Om Carina fixar buss och kör denna så kostar det 6 000 kr och ett minsta  
antal på 24 personer blir vi däremot 40 personer så kostar det endast 150  
kr / person.  
Det finns ca 3000 kr kvar att spendera hos Bostaden och förslaget är att  
lägga dessa slantar till en eventuellt kommande IKEA resa.  
Det skulle innebära att är vi ett 40 tal personer så kostar hela kalaset  
endast 75 kr / person.  
Vi beslöt att om det blir en resa till IKEA i Sundsvall så betalar alla 75kr  
även våra små vänner barnen! Det då det är sittplatsen i bussen man i så  
fall betalar för.

Resan kommer troligen att bli någon lördag i början av november om  
intresse finnes hos oss som bor här i kvarteren Höken/Mården.  
Vid anmälning tar vi ut en avgift om 150 kr i förskott. Vilket, om resan  
inte blir av, återfås!

Keijo sätter upp anslag i trapphusen om intresseanmälan!

## **Höststädning**

Vi har satt upp anslag i trapphusen om städdagen, hoppas bara det blir bra väder!

## **Internet via fiber**

Gösta har kollat med Bostaden som har detta klart till nästa år.

## **Loppis**

De som hade loppis sist var hyfsat nöjda med sin försäljning, det var 4 familjer som stod och sålde!

Dock fallerade städningen något efter loppisen, det uppstod en del missförstånd om vem som skulle göra vad!

Så i framtiden ska det vara en som är ansvarig för lokalen och att om man vill ha loppis så får man fixa allt själva! Dvs, hyra lokalen , annonsera mm

## **Vattenkran**

Önskemål om en vattenkran till baksidan av 61:an har framförts till Bostaden, svaret vi fick var att vi får bekosta detta själv! Vi ska kolla eventuell kostnad med Bostaden, sedan får vi ta slutgiltigt beslut i denna fråga!

## **Eluttag**

Man har önskat ett eluttag till det lilla huset vid 61:an för att kunna tex tända grillen med elektrisk grilltändare mm.

Bostaden står kallsinniga till detta förslag och hänvisar till att det finns ett eluttag vid lekplatsen där den oerhört fula julgranen brukar stå!

## **VD Byte**

Bostaden VD som inte hann jobba mycket fick tydligen ca 500 0000 kronor i avgångsvederlag! Fantastiskt bra jobbat av Bostaden...!

## **§ 32. Övriga frågor**

### **Städningen i kvarterslokalen**

För att komma till bukt med en del slarviga städningar av kvarterslokal hade vi ett förslag om att sätta upp en lista i lokalen/rummet där man skriver sitt namn och telefonnummer då man hyrt och städat lokalen. Är det då något att anmärka på för ny hyresgäst kan denna ringa till vederbörande, senaste hyresgäst och påtala detta!

Vi kom inte till något beslut i denna fråga under detta möte utan beslöt att göra som vi alltid gjort även i framtiden.

### **Cykelförvaring till 61:an**

Boende i 61:an har önskemål om att få ett förvaringsutrymme till sina cyklar, framförallt vintertid. Nu finns ingen bra lösning på förvaring, barnvagnsutrymmet på bottenvåningen ligger knöligt till för att få dit cyklarna och för att inte tala om hur smutsigt det blir både i rummet och i trapphuset med cyklar som dras upp för trapporna och in i barnvagnsrummet.

Förslagsvis friställs ett garage under huset till cykelrum, såsom det gjorts på Östra Norrlandsgatan 68 mm, de har ett garage som cykelrum mm.

Även fastigheten på Häradshövdingegatan a-b har en dålig lösning på cykelförvaringen.

Vi beslöt att Keijo kollar med de boende i 61:an om detta är ett kollektivt önskemål att få ett garage som cykelrum och alla som vill detta skriver in sitt namn på en lista med detta önskemål som sedan skickas till Bostaden. Detta då det kan innebära en smärre hyreshöjning för boenden.

### **Trädgårdsmöbler**

Det behövs åtminstone en uppsättning till den stora gården, Marja-Leena har fullmakt att till våren köpa en uppsättning om priset är det rätta!

### **§ 33.Nästa möte.**

Har vi i kvarterslokalen Torsdag 8 November kl 18.30

Justeras

---

Gösta Suvinen  
Ordförande

---

Keijo Perkiö  
Sekreterare